

KAOHSIUNG AMERICAN SCHOOL

PREPARING BALANCED INDIVIDUALS, INDEPENDENT LEARNERS, AND GLOBAL CITIZENS

Dr. Thomas Farrell *Superintendent of Schools*



Dawn Rock *HS Principal*
Carmen Peters *ES & MS Principal*

Dear Parents,

Don't forget to register for the Summer Writing Institute right after school ends for summer break. Check with Daisy for more information. This is year seven, and two instructors of the four have been here since the beginning. Last summer we divided the ELL and students not enrolled in ELL and reports were that this was an excellent change. We have about 40 applicants with 4 teachers for two sessions, so the teacher-student ratio will be very low (by intent).

Don't forget the Mother's Day Concert in the KAS Auditorium. It should be fun.

The Elementary School Assembly will be on Friday, May 6 at 2:15 p.m. in the Auditorium. The theme for this month is "Responsibility". If your child has won an award you would us to present at the Assembly, please bring to Mrs. Peters.

Our next Middle School Assembly will be on Wednesday, May 18 at 11:55 a.m. in the Auditorium. Balance, stress and self-management will be the theme of this assembly organized by our 7th grade students.

The spring session of NWEA testing will be from May 16-27. Grades 6-9 will be tested on the 17th and 18th. Elementary teachers will schedule their testing times at other times during the two-week period. You will receive your child's NWEA report along with the report card at the end of the year.

Please remember the information session scheduled of parents of students currently in 5th grade. It will be on Tuesday, May 17th at 2:00 p.m. in the Media Center.

Have a good weekend!

Dr. Farrell
Mrs. Peters
Ms. Rock

WWW.KAS.TW

office +886-7-586 3300

#889 Cueihua Road, Zuoying District, Kaohsiung 81354, Taiwan

fax +886-7-582 4536

親愛的家長您好：

請您別忘了盡快報名我們的暑期寫作課程，課程在暑假開始後隨即展開。如您需要更多資訊請和辦公室的 **Daisy** 聯絡。暑期班寫作班已持續開了七年，四位講師中的其中兩位更是從第一年就開始教學了。去年我們把 **ELL** 學生跟非 **ELL** 學生分開教學，課後大家的反應都很好。我們有 **4** 位講師教導 **40** 位學生，因此教師和學生的比例是很低的。

謹在此提醒您也別忘了母親節的演唱會(5/7)在學校音樂廳舉行，一定會很有趣！

國小的集會於 5 月 6 日下午 2 點 15 分在 2 樓音樂廳舉行。本次的主題是“責任感”。如您的孩子參加校外比賽有得獎，並想在集會中與大家分享這份榮耀，請把獎狀或獎盃帶給中小學校長 **Mrs. Peters**。

我們下一個中學部集會是在 5 月 18 日 11 點 55 分在 2 樓音樂廳舉行，主題是均衡、壓力以及自我管理，由 7 年級學生們主辦。

春季 **NWEA** 考試是從 5 月 16 日到 27 日。六到九年級的考試會在 17 號和 18 號。國小的老師們會在這兩個禮拜內各自安排他們的考試時間。在學期末的時候您就會收到孩子們的 **NWEA** 考試成績以及學期成績單。

請記得 5 月 17 日下午 2 點在 **Media Center** 有一個為目前五年級學生的家長們舉辦了說明會。

祝周末愉快!

Dr. Farrell
Mrs. Peters
Ms. Rock

WWW.KAS.TW

office +886-7-586 3300

#889 Cueihua Road, Zuoying District, Kaohsiung 81354, Taiwan

fax +886-7-582 4536